Das ABC
	A
	a
	: αα
	ß: ες τσετ

	B
	b
	: μπιι
	Το σύμφωνο „ß“ μπαίνει αντί των δύο „ss“ σε ορισμένες λέξεις, χωρίς αυτό να σημαίνει ότι όπου έχουμε „ß“  μπορούμε να βάλουμε „ss“ ή και το αντίστροφο!

Μέσα στις λέξεις προφέρεται ως «σ».

Μόνο όταν γράφουμε μία λέξη με κεφαλαία μπορούμε να αντικαταστήσουμε το „ß“ με δύο „ss“:

Π.χ. heißen ( HEISSEN   

	C
	c
	: τσιι
	

	D
	d
	: ντιι
	

	E
	e
	: ιι
	

	F
	f
	: εφ
	

	G
	g
	: γκιι
	

	H
	h
	: χα
	

	I
	i
	: ι
	

	J
	j
	: γιοτ
	Ä, ä               Ö, ö         Ü, ü          

	K
	k
	: κα
	Τα φωνήεντα  „a“, „o“ και „u“ παίρνουν σε κάποιες λέξεις τα λεγόμενα „Umlaut“ που συμβολίζονται με δύο τελίτσες πάνω από αυτά, δηλαδή   
a + ¨ ( ä                  o + ¨ ( ö                       u + ¨ ( ü
Τα Umlaut έχουν αντικαταστήσει το γράμμα „e“ που παλαιότερα γραφόταν δίπλα από τα φωνήεντα. Γι’ αυτό και η προφορά τους είναι κάτι ανάμεσα στο αντίστοιχο φωνήεν (a, o, u) και το „e“.

	L
	l
	: ελ
	

	M
	m
	: εμ
	

	N
	n
	: εν
	

	O
	o
	: ο
	

	P
	p
	: πι
	

	Q
	q
	: κου
	

	R
	R 
	: ερ
	

	S
	s
	: ες
	Κάποιοι δίφθογγοι και η προφορά τους:

	T
	t
	: τιι
	ei ( άι
eu ( όι
ie ( ιι
äu ( όι

	U
	u
	: ου
	

	V
	v
	: φάου
	

	W
	w
	: βι
	

	X
	x
	: ιξ
	Το σύμφωνο „h“ προφέρεται ως «χα». Όταν όμως βρίσκεται στη μέση της λέξης (ή στο τέλος) και πριν από αυτό υπάρχει φωνήεν, τότε το δεν προφέρεται καθόλου.

Π.χ.       wohnen :  βόoνεν             

              Haus     :   χάους

	Y
	y
	:ούψιλον
	

	Z
	z
	: τσετ
	


